
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2016–2017 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2017Z05591 

Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Minister van Financiën over het 
bericht «Aandeleninkoop optie voor ABN Amro» (ingezonden 25 april 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Aandeleninkoop optie voor ABN Amro»?1 

Vraag 2
Klopt het dat ABN Amro aan de aandeelhouders een vrijbrief heeft gevraagd 
om aandelen in te kunnen kopen? Zo ja, hoe ziet dit verzoek eruit? 

Vraag 3
Vraagt ABN Amro alleen toestemming om aandelen van NL Financial 
Investments (NLFI) in te kopen? 

Vraag 4
Hoe ziet momenteel de balanspositie van ABN Amro eruit? Hoe hoog zijn de 
buffers? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat eerst de buffers op een hoger niveau gebracht moeten 
worden alvorens überhaupt te kunnen denken aan inkoop van aandelen en/of 
verdere verhoging van de dividenduitkeringen? Deelt u tevens de mening dat 
teruggave van kapitaal niet aan de orde kan zijn, in overweging nemende dat 
Nederlandse banken ook in internationaal perspectief gezien erg lage buffers 
hebben?2 

Vraag 6
Wat vindt u ervan dat ABN Amro overweegt haar buffers te verlagen indien 
internationale bankregels toch geen hogere risicoweging voor hypotheken 
verlangen? Wat vindt u van deze legalistische benadering, die van een zo 
laag mogelijke buffer uitgaat? Vindt u ook dat banken niet moeten kijken naar 

1 http://www.telegraaf.nl/dft/nieuws_dft/28009846/
__Aandeleninkoop_optie_voor_ABN_Amro__.html

2 http://www.volkskrant.nl/economie/imf-nederlandse-bancaire-sector-bungelt-internationaal-
gezien-onderaan~a4483008/
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de juridisch zo laag mogelijke buffer, maar moeten streven naar een niveau 
dat de risico’s voor klanten en de rest van de samenleving zo klein mogelijk 
houdt? 

Vraag 7
Wat gaat u doen om te voorkomen dat ABN Amro haar buffers verlaagt?
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